大金氟化工 (中国) 有限公司副总经理 Vice-general manager, Daikin Fluorine Chemical (China) Co., Ltd

何才银,研究生学历,注册安全工程师 (CSE), 先后在大型国有企业、外资企业 从事EHS专业技术及生产管理工作30年。2017年参与组建常熟新材料产业园责任关 怀 委员会 (RCCAC), 2019年开始担任RCCAC轮值主席, 通过"大金樱花节"平台 及 "企业开放日"活动,精心打造了"共融、共创、共享"的区域特色责任关怀平台, 影响90%园区企业加入责任关怀委员会。

Caiyin He, M. D., a Certificated Safety Engineer (CSE), has been engaging in the field of Environment, Health, Safety (EHS) technology and production management in large state-owned enterprises and foreign companies for 30 years. He made a significant contribution to the foundation of the Responsible Care Changshu AMIP Committee (RCCAC) in 2017, and has served as the rotating chairman since 2019. Through the organization of Daikin Annual Sakura Festival and Open Day, he has been committed to the establishment of an elaborate regional characteristic responsible care platform featuring in "Fusion, co-innovation and share". Over 90 percent of the enterprises in AMIP have joined RCCAC now as a result of his effort and impact.



何才银 Caiyin He